
NIBE SEJLKLUB 

 

 

BESTYRELSESMØDE 

 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde  

 

TORSDAG D. 27. APRIL KL 19:30 

 

Deltagere:  Michael Steglich-Petersen, Kay Mogensen, Ivan Andersen, Peter Altenborg, Gert 

Andersen, Lennart Olsson og Bo Skov Andersen ( nye ungdomstræner) 

 

Dagsorden: 

 

 

1)  Godkendelse af sidste referat. 

Referatet blev godkendt. 

 

2)   Standerhejsningen 

 Praktiske detaljer blev aftalt, standeransvar, øl og vand etc. 

 

3)   Tilriggerfesten. 

 Praktiske detaljer som borddækning, indkøbsliste etc. Blev aftalt. 

 

4)   Økonomi – status (Peter) 

Det går udmærket, kasseafstemninger næsten på plads, og økonomien følger 

budget. 

 

5)   Aktiviteter – familietur, Skt Hans, Afriggerfest, Bådudstilling.      

 Gert tager sig af familieturen. 

 Lennart passer Sct. Hans incl. højtalere og båltaler. 

 Afriggerfest fastlægges senere. 

        Nytårssoire’ fastlægges senere 

 Bådudstilling fastlægges senere 

 

De ansvarlige fremskaffer selv hjælpere til de enkelte arrangementer, og alle 

klubbens medlemmer, incl, Vennerne forventes at deltage aktivt i afviklingen af 

de enkelte arrangementer, og blot lade sig bevært. 

 

6)   Ungdomsafdelingen – status (Kai) 

Der er af Bo og Kay lavet en detaljeret plan for Ungdomsafdelingens aktiviteter, 

hvor der starte den 8 Maj. Programmet lægges på hjemmesiden.  

M. S-P fremsender kontakter til evt. sponsorer til jollereklamer. 

M. S-P undersøger forsikringsdækning. 

 

7)   Sejlerskolen – status (Peter og Michael) 

Alle 15 kursister bestod den teoretiske prøve. Det praktiske forløb starter med 

orienteringsmøde d. 03. maj 2006. Der sejles 4 aftener pr. uge med Carsten 

Borup, Carsten Toudal, Erik Møller og Peter Altenborg som instruktører. Alligevel 

er der venteliste. Flot! 

 

8)   Sejlrenden – indlæg og deadline, pakning og etikettering 



Redaktøren var engageret andetsteds, men bestyrelsen mødes og forestår 

pakning og etikettering og ombæring i nærområder. At lave en ren PDF udgave af 

bladet blev endnu en gang vendt, men man ønskede at se tiden an, særligt af 

hensyn til de trofaste annoncører. 

 

9)   Øvrige punkter fra bestyrelsesmedlemmer 

Lennart orienterede om møde med SIFA og det aftaltes, at Lennart arbejder 

videre med dette projekt. 

 

10) Evt. 

Ingen bemærkninger. 

 

 

 

Referent 

 

Michael K. Mogensen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


